
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 8/2018  

konaného dne 18. 10. 2018 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 6. Eva Dlouhá 

2. Pavel Štefan 7. Jaroslav Jirků 

3. Vladimír Černý (místopředseda) 8. Pavel Šabata 

4. Dalibor Pituch 9. Hana Strnadová (tajemnice) 

5. Aleš Kratina (předseda)  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Libor Joukl 5. Milan Vlček 

2. Josef Jambor 6. Petr Piáček 

3. Zdeněk Kenovský 7. Josef Mach 

4. Radovan Necid  

 
Hosté: 

1. Jan Hyliš (člen rady kraje) 3. Tomáš Mátl (KSÚSV) 

2. Eva Janoušková (ředitelka sekce ekonomiky a podpory  

 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Projednání požadavků měst a obcí 

5. Různé 

6. Závěr 

 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise není usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Aleš Kratina přivítal radního pro oblast dopravy a silničního hospodářství Jana Hyliše. 
 
Na jednání se dostavil člen komise Vladimír Malý. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Na jednání dopravní komise č. 4/2018 byla Hana Strnadová požádána, aby připravila materiál 
(stručnou anotaci problému) k silnici II/152.  

o Hana Strnadová seznámila členy komise se situací ohledně silnice II/152. V současné 
době se pracuje na projektové dokumentaci a vše se připravuje pro podání žádosti  
o podporu projektu z IROP. Čeká se na rozhodnutí ohledně dostavby Jaderné elektrárny 
Dukovany. 
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Úkol: Uložit do datového uložiště dopravní komise seznam rozestavěných staveb. 

o Seznam rozestavěných staveb byl uložen do datového uložiště dopravní komise. 
 
Úkol: Uložit do datového uložiště dopravní komise podkladový materiál „Vymezení problematiky 
síťovosti a poskytování tzv. síťových služeb na české železnici“, který byl připraven pro jednání  
s Ministerstvem dopravy ČR dne 7. 9. 2018. 

o Podkladový materiál byl uložen do datového uložiště dopravní komise. 
 
Usnesení 009/07/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje požadovat po 
SŽDC pracovat s variantou napojení Jihlavy jak formou konvenčních tratí, tak i současně se 
zastávkou na vysokorychlostní trati v prostoru Jihlavy. 
 
Usnesení 010/07/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
aktualizovat v roce 2019 Koncepci páteřní silniční sítě v Kraji Vysočina. 

o Hana Strnadová uvedla, že je třeba předložit zdůvodnění, na základě kterého bude 
zpracován materiál na jednání rady kraje. Změna Páteřní silniční sítě Kraje Vysočina, 
včetně šířkového uspořádání, byla schválena v květnu letošního roku. Nejedná se  
o jednoduchou záležitost a bude i časově a finančně náročná. 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová informovala o těchto záležitostech: 

- Seznámení členů dopravní komise s návrhem rozpočtu kapitoly Doprava na rok 2019. 
Návrh rozpočtu byl uložen do datového uložiště dopravní komise. 

- Všechny rozestavěné stavby kromě stavby II/360 Třebíč - Střítež budou zprovozněny 
k 31. 10. 2018. První část akce II/360 Třebíč - Střítež bude zprovozněna nejpozději ke 
konci listopadu 2018.  

- Budou vyhlašovány veřejné zakázky na nové stavby, které jsou plánovány zahájit v roce 
2019. 

- Veřejná doprava Vysočiny – pokračuje se v jednáních o smlouvách se sousedními kraji 
ohledně zajištění mezikrajské linkové dopravy. Příprava smluv tak, aby bylo splněno 
zadání, na začátku roku 2019 zahájit výběrové řízení na dopravce. 

 
Jan Hyliš se vyjádřil k připravovanému návrhu rozpočtu kapitoly Doprava na rok 2019, zejména 
k návrhu provozních prostředků pro KSÚSV.  
 
Tomáš Mátl uvedl, že KSÚSV je v letošním roce realizováno 196 staveb. Seznámil členy komise 
s přehledem v současné době realizovaných staveb a s předpokládanými termíny jejich 
dokončení.  
 
V průběhu jednání se dostavil člen komise Jaroslav Jirků.  
 
Aleš Kratina dle počtu přítomných členů konstatoval, že je dopravní komise usnášeníschopná. 
 
Aleš Kratina uvedl, že v letním období bylo zaznamenáno ze strany cestujících větší množství 
mimořádností na železnici z hlediska poruchovosti hnacích vozidel na lince R11. Na základě této 
skutečnosti předložil Aleš Kratina členům dopravní komise návrh následného usnesení: 
 
Usnesení 011/08/2018/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
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vstoupit v jednání s objednavatelem vlaků celostátní dopravy, to je s Ministerstvem dopravy ČR, 
a požadovat zajištění odpovídající vozby na lince R11 tak, aby byla zajištěna odpovídající kvalita 
cestování. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
Aleš Kratina uvedl, že ve věci osobních vlaků a spěšných vlaků (objednavatel kraj) je 
připravováno přímé zadání. Vznesl podnět, aby na některém z následných jednání dopravní 
komise byli pozváni dopravci České dráhy, a. s. a Leo Express, kteří již projevili zájem 
prezentovat své společnosti. 
Členové komise souhlasili s případným prezentováním dopravců na jednání dopravní komise. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
5. Různé 
Vladimír Černý se vyjádřil k situaci na křižovatce silnic II/399 a II/152 – „Hrotovická křižovatka“, 
která těsně navazuje na budoucí obchvat Slavětic. V poslední době zde došlo během měsíce ke 
třem dopravním nehodám. Mikroregion Hrotovicko a okolní obce budou požadovat, aby se 
v tomto místě realizovala okružní křižovatka bez ohledu na plánovanou přepravu těžkých  
a nadměrných prvků pro dostavbu JEDU. 
Jan Hyliš uvedl, že v této záležitosti je třeba iniciovat podnět ohledně bezpečnosti silničního 
provozu. Odborem dopravy a silničního hospodářství bude následně podnět předložen 
k provedení odborného znaleckého posudku, a bude navrženo optimální řešení celé situace. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 15. listopadu 2018, od 13.00 hodin.  
 
 
6. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 19. 10. 2018. 


